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- Hoe groener... hoe beter!

Heeft u constructieve ideeën hoe we onze 
liefhebberij beter zouden kannen organiseren?
Informatie komt veel te langzaam bij de fokkers terecht. 
NIEUWSBULLETIN is daarom uitgebreid met een rubriek 
“Ingezonden”! 
Heeft u ideeën over hoe het anders zou kunnen, ideeën 
die onze liefhebberij kunnen verbeteren of verder zouden 
kunnen brengen? Schrijft u dat dan kort en bondig naar 
Nieuwsbulletin@Fokkersplatform.nl.
Meerdere collegafokkers gingen u al voor.

          KRITIEK...
                          is geen

            AANVAL!
!

www.fokkersplatform.nl

brengt u direct op de hoogte!
NIEUWSBULLETIN

Naar aanleiding van de reeds verschenen NIEUWSBULLETIN’s 
melden meer en meer fokkers en liefhebbers zich aan om 
ook zelf NIEUWSBULLETIN te ontvangen! 
Wilt u zelf ook geïnformeerd worden? 
Een mail naar: 
Nieuwsbulletin@Fokkersplatform.nl is voldoende!

voor u én voor uw leden



ben je vanuit heel Nederland in twee uur max waar je 
moet zijn. Klein landje
----------------------------------------

Zal toch de toekomst zijn inzenden 
wordt steeds minder bij de fokkers. 
Hoe houdt je leden vast.
----------------------------------------

Jawel, maar de NS baseert op noorde-
lijke verenigingen die helpen. Dat is in 
Nieuwegein niet het geval.
----------------------------------------

Zal best veel overleg kosten. Gelukkig 
zitten er goede besturen!
----------------------------------------

En de locatie Nieuwegein kan niet echt veel meer ber-
gen dan nu denk ik.
----------------------------------------

Waar een wil is een weg. Hoe groter hoe beter 1 mega 
event Kleindieren met alles erop en aan.
----------------------------------------

Ja inschrijfgeld zal verdubbeld worden. Dan komt het 
goed. 
Gewoon beginnen en niet wachten totdat het te laat is.
----------------------------------------

Kost dieren, maar verhoogt de kwaliteit.
----------------------------------------

Met alle respect nu gaat het alleen maar achteruit. Als 

Wordt het niet tijd voor één Nationale Bonds-
tentoonstelling?
Eén bondsshow zou ideaal zijn... maar... ondanks dat 
positieve als één groot fokkerstrefpunt per jaar, rij je 
dan de Noordshow en de Championshow in de wielen. 
De eerste als kippentrefpunt, de tweede als duiven en 
konijnentrefpunt. Ergo wordt de locatie lastig. Of... 
een jaar Assen, een jaar Nieuwegein. Tenzij nood wet 
breekt. Of zie ik dat verkeerd?
----------------------------------------

Nieuwegein is aardig centraal in nederland. En sowieso 

NIEUWSBULLETIN   
voor alle Kleindierliefhebbers in Nederland.
Een groeiende groep kleindierliefhebbers tracht te voorkomen dat onze hobby door falend bestuur of wanbestuur ten onder 
gaat. Kleindierplaza op Facebook wordt sinds 2014 niet meer onderhouden en op de KLN-site worden berichten die het be-
stuur niet bevallen verwijderd. Bij gebrek aan een open discussieplatform is daarom opgericht. 
Velen weten dat het fout gaat, en laten het gebeuren! Kritiek moet daarom bespreekbaar worden! 
NIEUWSBULLETIN is een bundeling van UW berichten die u als fokkers en liefhebbers in openbare discussies op Facebookpa-
gina’s plaatste en informatie of standpunten bevatten die voor alle leden van KLN en andere kleindierliefhebbers van belang 
kunnen zijn. De opgenomen berichten zijn anoniem. Het gaat om de boodschap en niet om de boodschappers! Opgenomen 
berichten worden wel geredigeerd, maar niet van commentaar voorzien. NIEUWSBULLETIN verschijnt op onregelmatige tijd-
stippen en wordt naar de secretaris (om naar hun leden door te sturen!) van elke vereniging en speciaalclub gemaild 
(behalve naar de enkele secretarissen die zich hebben afgemeld omdat ze het niet nodig vinden hun leden te informeren).

Contact: Nieuwsbulletin@Fokkersplatform.nl
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Kom voor uw eigen hobby op voor het te laat is! 

! KLN

Dien (u of uw vereniging) een (of alle) van de volgende 
voorstellen in bij KLN voor de komende ALV:

1. De (naam lid of vereniging) dient hier-
bij, gelet op het financiële beleid, een mo-
tie van wantrouwen in tegen het (HB of 
DB, keuze) en verzoekt haar af te treden.
2. De (naam lid of vereniging) stelt voor 
een interim bestuur te benoemen om op 
korte terlijn de lopende zaken te behartigen.
3. De (naam lid of vereniging) stelt voor een onafhan-
kelijk onderzoek in te laten stellen naar het handelen 
van het (HB of DB, keuze) inzake NKP B.V. sinds 2011.
4. De (naam lid of vereniging) stelt voor een onafhan-
kelijk onderzoek in te laten stellen naar het handelen 
van de directie van NKP B.V. sinds 2011.

Het is tijd voor een drastische verandering!
Tijd voor samenwerking! 
Tijd voor directe democratie! 
Tijd voor  visie!

Stuurloos... Waar zijn de piloten?

ChampionShow zonder pluimvee
Het bestuur heeft uit idealisme positief dát gedaan wat 
het kón doen. Petje af voor dit bestuur! Als ze zonder 
zekerheid de show mét pluimvee door hadden laten 
gaan had iedereen bij de toegang staan te mekkeren 
PLUS dat dat consequenties in de toekomst gehad zou 
kunnen hebben voor ALLE tentoonstellingen. Deze be-
slissing, hoe betreurenswaardig ook, is een juiste! 
Laten we er samen voor zorgen dat er eind dit jaar/begin 
volgend jaar een knallende show komt! En ‘showen’, 
dat we onze liefhebberij er niet onder laten krijgen!



ik naar de Noordshow ga dan ga ik niet naar de Cham-
pion Show en zo zijn er veel idem die naar de Cham-
pionShow gaan en niet naar de Noordshow. En daarbij 
er zijn gewoon te veel shows. Tijden van 10 of meer 
shows spelen is voor mij voorbij. Ik zend nu op 1 tot 3 
shows maximaal in en in het begin op veel meer. En dat 
is bij veel fokkers zo. Stil staan is achteruit gaan.
----------------------------------------

Nieuwegein is te klein, boven te 
warm en op sommige plaatsen 
te donker en het parkeren is een 
ramp.
----------------------------------------

Zoooooooooooo
WAAAAAAAAAAAAAAAR
----------------------------------------

Me dunkt dat we een centrale plek 
moeten zoeken als we dit willen realiseren. Maar... dit 
is een basis voor beleid... is dat geen zaak voor KLN?
----------------------------------------

Hoe kom je er op?
----------------------------------------

Dit is toekomst muziek, waar zie je dan KLN nog ???
----------------------------------------

Zeker maar er is ook veel oud zeer bij de fusiepartners 
(leden van) .En dan zou opnieuw beginnen mischien de 
minst kwalijke vorm zijn 
----------------------------------------

Als de leden het willen bepalen de leden het en niet de 
bobo’s.
----------------------------------------

Haaaaaa..... Dan moeten de leden wel inspraak krij-
gen!!!! Dan moeten de afgevaardigden naar de ALV 
wel dat doen wat de leden willen. Ofwel: de statuten 
moeten in dat opzicht zo snel mogelijk gewijzigd wor-
den!
----------------------------------------

Mooie vereniging is dat dat de leden niets te zeggen 
hebben. Is dan nog erger dan een communisten staat!!!
----------------------------------------

Kijk de statuten maar na! Leden kunnen niet zelf voor-
stellen indienen... maar wel alles betalen wat een cor-
rupt Hoofdbestuur erdoor drukt.
--------------------------------------------------------------------------------

KLN moet drastisch hervormd. Opnieuw beginnen is 
zinloos. Er is veel goeds. Maar ook teveel rottigheid.
----------------------------------------

Kijk 1x in Noorden jaar erna in het Midden en het jaar 
erna in het Zuiden. Niet zeiken dat het te ver is we gaan 
ook massaal naar Metz of naar Denemarken over paar 
jaar. Wat zijn nu max 300 km?
----------------------------------------

Eerst maar eens kijken of het idee gedragen wordt on-
der de fokkers. En als het hoofdbestuur van KLN blijft 
volharden in haar ego-domheid en dat telkens weer 
wordt gefaciliteerd dan moeten we het initiatief zelf 
maar nemen en in overleg gaan!
----------------------------------------

Vergeet niet dat we KLN zelf zijn. Alleen enkele hoofd-
bestuurders zitten in een ivoren toren van het eigen ge-
lijk, dat geen balkon heeft om verder te kijken!
----------------------------------------

Ik ga niet alleen naar een show waar alleen kippen zijn 
dan zou ik met andere dieren niet kunnen showen.
----------------------------------------

Is tot nu toe ook nog niet aan de orde. We praten over 

fokkers, diergroepen en speciaalclubs. Dus alle ruimte 
om in te vullen. Kan zelfs uitdraaien op huis- en erfdie-
ren show. Lama, kangoeroe enz. Waarom niet ?
----------------------------------------

We hebben het over ALLE diergroepen op één natio-
nale manifestatie!
----------------------------------------

Ver? Het is een mega event waar ook bussen naar toe 
rijden. Voor ouderen onder ons die het te ver vinden 
kunnen hier gebruik van maken. 
----------------------------------------

Eén dag brengen, één dag keuren en één dag show!
----------------------------------------

Denk dat het te veel ruimte kost. En de inschrijfkosten 
zullen te hoog worden
----------------------------------------

Inschrijfkosten het probleem niet, als het waarde toe-
voegt als je meedoet.
----------------------------------------

Wiedersehen macht Freude! Wat ik hier voorbij zie ko-
men... schreef X al zo’n 20 jaar geleden... Maar wel-
licht dat nu de tijd rijp is!
----------------------------------------

Inschrijfkosten telt echt wel. 5,50 of 3,50 zijn extra die-
ren.
----------------------------------------

Fokkers hier in de buurt sturen 10 of meer dieren in.
----------------------------------------

Klopt. Maar opnieuw: dat is een kostenplaatje afhan-
kelijk van de zaalhuur etc. Hoe goedkoper hoe beter!
----------------------------------------

Met alle respect, zou het inschrijfgeld verhogen naar 
minimaal 10 euro. Dan schrijven misschien veel in-

zenders minder dieren in? Maar nu 
zijn er duizenden inzenders die niet 
insturen. Op zo’n event wilt iedereen 
daarbij zijn en als je niet instuurt ga je 
zeker kijken.
----------------------------------------

Catalogus zonder predikaten, kost 
minder en is op tijd klaar. Predikaten 
op inlegvel. Catalogus tegen geringe 

vergoeding ook digitaal.
----------------------------------------

Natuurlijk trekt lagere prijs meer, maar meer is niet be-
ter. Als je iets opzet waar iedereen wil zijn omdat het 
uniek is. BV alle rassen/kleuren diergroepen enz. Komt 
er ook inkomen uit entree. Je zal publiek moeten trek-
ken uit alle doelgroepen van kleinvee/huisdierenhoek. 
En veelheid van rassen etc kan je stimuleren door bv 
eerste 30% van kleur/ras goedkoper te maken. Of door 
goed vervoersysteem op te zetten .
----------------------------------------

En wat dacht je van sponsoren en de pers?
----------------------------------------

Ik snap het wel maar iemand met een kleine beurs moet 
een keuze maken. Grotere shows worden meer voor de 
elite dan voor de armere fokkers.
----------------------------------------

Nee, dat hoeft helemaal niet! Wat al werd geschreven, 
je kunt het inschrijfgeld variëren.
----------------------------------------

Niet mee eens, ik probeer op shows de betere dieren te 
brengen. Show is voor mij middel geen doel. Maar op 
show die goed bezocht wordt kan je ook je dieren goed 
verkopen.
----------------------------------------



En daarbij showen zorgt dat men je gaat vinden. Ie-
mand die je dieren wil vindt een weg.
----------------------------------------

Als je iets unieks weet op te zetten, iets dat uitblinkt 
door aanbod en kwaliteit, is er vast ergens iets of ie-
mand die daar brood of lezers inziet.
----------------------------------------

Al jaren vind ik dat het hele TT gebeuren op de schop 
moet. Eerst in sept. JJD keuringen, gevolgd door regio-
nale TT, van half okt. tot half nov. deze door een regio 
laten ciculeren. Din de eerste helft dec. de prov. en tot 
slot begin jan één nationale. Vooral op alle al onze dier-
groepen. De tijd dat bijna elke vereniging of stichting 
ELK jaar een TT wil organiseren omdat ze dat al tig 
jaren doen moeten we maar eens achter ons laten. Het 
kan echt.
----------------------------------------

Gewoon beginnen en wie 
weet hebben we elk jaar 
een Nationale Show van 
20.000 dieren of meer.
----------------------------------------

OK jongens! Dus één grote nationale manifestatie wil-
len we. Goed, praktisch, waar? Hoe wordt het overleg/
de samenwerking met de Noordshow, Avicultura en Or-
nithophilia vorm gegeven? Hoe wordt KLN overtuigd? 
Anders krijgen we zoals bij de cavia’s in Wessem een 
keurmeestersverbod... En de opbouw? Verenigingen? 
Waar kooien vandaan? De PR? De Administratie? 
Zijn er überhaupt genoeg keurmeesters voorhanden?
----------------------------------------

Als het enthousiasme er is krijgen we ook jongeren met 
hun kennis mee!
----------------------------------------

Als we gaan voor compleetheid en kwaliteit en niet 
voor eindeloze rijen meer van hetzelfde .
----------------------------------------

Eerst de leden aan het roer bij elke bond en er één bond 
van maken. Ervoor zorgen dat de juiste mensen in het 
bestuur zitten dan pas gaat deze droom van nu slagen.
----------------------------------------

Alleen bij KLN. De NBS functioneert wel!
----------------------------------------

Het is een leuk idee. Er zijn alleen een hoop ogen en 
haken. En je moet de juiste mensen vinden die het wil-
len doen.
----------------------------------------

Veel wat ik opstartte ‘kon’ niet, maar bleek wél te wer-
ken en slaagde. Er is een goed team voor nodig met 
vakkennis, geen ‘functionarissen’ in hun zondagse pak.
----------------------------------------

Ja er zijn hobbels onderweg. Maar maakt dat de reis 
niet leuker? Hoe krijgen we de andere huisdierenbon-
den erbij? Een evenement neerzetten waar elke dieren 
liefhebber wil zijn al dan niet met eigen dieren.Voor 
informatie en om te kijken welke diersoort te gaan hou-
den en bij welke fokker liefhebber te kopen, daar zit de 
uitdaging. Niet bij KLN of welke afzonderlijke bond 
ook.
----------------------------------------

Als we dit willen realiseren dan moet dat breed gedra-
gen worden. Dan moeten we zoveel mogelijk leden in-
formeren. Alvast gesprekken aanknopen.
----------------------------------------

NHDM, Nationale Hobby Dieren Manifestatie van 
GNAB. 
----------------------------------------

GNADB? Grote Nederlandse Anti-autoritaire Dieren 
Bond?
----------------------------------------

SSSSSSSSSSTTTTTTTTTTTT dat is het onderschrift
----------------------------------------

Zie het voor mezelf als 1 van die engelse shows waar 
alle diergroepen van het “platteland “een eigen show 
binnen het geheel hebben. Meer dan haar en veren. 
Maar juist zo compeet mogelijk om erf en tuin in te 
vullen met hobbydieren. 
Dan moet het ook mogelijk zijn om weg te vinden in 
veterinaire beperkingen enz.
----------------------------------------

Ik ken die shows maar al te goed. Daar staan grote or-
ganisaties achter, vaak met eigen terreinen. 
----------------------------------------

Er komen steeds meer dwerg en kleine rassen juist uit 
die hoek in de belangstelling. Die worden niet of nau-
welijks bedrijfsmatig gehouden 
en daar zie ik kansen .
----------------------------------------

Jerseykoetjes?
----------------------------------------

Mini Zeboe oa
----------------------------------------

Elke kleindierenhobby-organisa-
tie heeft te kampen met dezelfde 
problemen. Het is een kwestie van contacten leggen.
----------------------------------------

Eerst maar eens goed nadenken over het fundament. En 
dat zijn in eerste instantie de Noordshow en de Cham-
pionshow.
----------------------------------------

Zoiets als in UK heb je in Aalten gehad..
----------------------------------------

Ik was er, en ja zoiets maar dan groter, uitgebreider en 
gericht op kwaliteit en show waardigheid. Is een kans .
----------------------------------------

Hoe meer kennis we bij anderen kunnen halen, hoe 
meer we met anderen kunnen samenwerken, hoe stevi-
ger het fundament wordt!
----------------------------------------

Kijken de leden van het Hoofdbestuur van KLN en de 
afgevaardigden naar de ALV ook even mee? 
Dan hoeven we het straks niet meer uit te leggen!!!
----------------------------------------

Mee kijken mischien wel, begrijpen hoe en waarom is 
minder waarschijnlijk. Mischien komen de vragen los.
----------------------------------------

In elk geval zijn er mensen nodig die ‘out of the box’ 
kunnen denken.
----------------------------------------

Dat had je nu niet moeten zeggen. Nu gaat het op wer-
ken lijken, ook daar allerlei werkgroepen enz waar we 
gevraagd worden om out of the box te denken en met 
oplossingen te komen. Overal lopen we vast door het 
vastgetrapte paadje als de oplossing vast te houden .
----------------------------------------

Niks werkgroepen. Een organisatie (Stichting?) met 
daaronder een tentoonstellingsorganisatie. Een pyrami-
de zoals bij goede organisaties. Een troika bovenin met 
3 centrale spillen! Met ‘daaronder’ voor elk onderdeel 
een direct verantwoordelijke die direct aanspreekbaar 
is met een secondant. Geen zitters maar doeners. Geen 



Alle Nieuwsbulletin’s met in-
gezonden brieven en de dis-

vergadercultuur, maar overleg via skype of anders.
----------------------------------------

In elk geval iets voor de bondsbesturen en de besturen 
van de Noordshow en de Championshow om over na 
te denken.
----------------------------------------

Straight to THE Point.

Frustratie en grote irritatie door keuring
Vandaag een show met de serama. Wel een vrees voor 
de keurmeester welke ik persoonlijk goed ken maar ik 
mijn twijfels bij heb.
Besloten dus om de hele keuring te gaan kijken. Tot 
mijn verbazing werden er 2 hennen 2 keer terug op ta-
fel gehaald ze wilden niet stellen dus ze kregen nog 
een kans. 1 hen kreeg zelfs een derde kans. Frapant 
dat deze 3 van 1 en dezelfde persoon waren. Ik heb me 
hier in zwijgen bij neergelegd. Ahhh 1 van mijn die-
ren hmmm.... de prijslijst moest er door de keurmees-
ter even worden bijgehaald. De schrijver moest even 
optellen wat het totaal zou worden met in gedachte 20 
punten voor karakter.... en in gedachte met 25 punten. 
Hij keek de andere lijst met reeds gekeurde dieren na 
en het werden 25 punten. De keuring vervolgt. En alle 
dieren zijn klaar. Ai er moet toch een ander winnen, 
dus er worden van een andere keurkaart 2 punten af-
gehaald.
De maat was vol.... ik confronteerde hem met deze 
keuring. Dat viel hem tegen van mij. Jammer dan! 
Het klopt niet. Ik mocht hem niet verdenken van keu-
ren op fokker....... toch vreemd want hij zegt dat hij 
de prijslijst erbij heeft gepakt om alle jeugdinzenders 
een prijs te geven. Ach hoe nobel van hem. Maar dan 
die puntenafrek op echt de mooiste haan tegenover een 
chabo/hollandse kriel hen. De haan kreeg aftrek op 
een geknipt veertje. Eerst kreeg hij er juist punten bij! 
Deze keer niet en hij was het met me eens, hij werd ge-
diskwalificeerd. Prachtig, nou weer 0 punten. Voorop 
gesteld!!!!! het was NIET mijn haan dus ik verdedig 
niet mijn eigen serama. Oei deze haan mag niet win-
nen..... we trekken punten af van kopversierselen.... oh 
nee die kloppen wel....... dan maar punten eraf van 
veerconditie.... 
En toen sprak ik de keurmeester aan en kwam de ver-
warring hup zwarte pen erbij en een DIS.
Dus geen winnaar maar een DIS. 
Ik kan het ermee eens zijn dat de DIS verdiend is! Maar 
dan had hij deze meteen moeten krijgen. Niet keuren 
F96, oeh dan wint die andere niet, keurkaart terug zoe-
ken en we maken er een kras kaart van. 

Ik heb hem daarop netjes verzocht al mijn ingezonden 
dieren te diskwalificeren!
KLN erg jammer voor jullie maar dit is de zoveelste 
keer dat ik dit zie, gesjoemel is hier zacht uitgedrukt! 
U leest waarschijnlijk niet mee maar mijn lidmaatschap 
mag u opzeggen. Als ik ringen nodig heb betaal ik daar 
wel iets extra voor!
----------------------------------

De “kraskaart”.

De secretarissen van de volgende 
verenigingen vinden het niet nodig 
hun leden te informeren en hebben 
zich voor NIEUWSBULLETIN afgemeld:
Chinchillaclub, Anconaclub

!
cussies tussen leden op Facebook kunt u onder de 
knop ‘buttons’ terugvinden op onze website: 
www.fokkersplatform.nl



He he kom je er nu al achter? Oeps wat zeg ik nu ? 
----------------------------------

Er zijn best wel keurmeesters die met één lat meten ... 
Maar er gebeuren aparte dingen 
----------------------------------

Noem het apart, noem het twijfelachtig, het klopte 
niet!!
----------------------------------

Jammer deze ervaring. Leg de klacht neer bij de tt or-
ganisatie/KLN/bestuur Keurmeestersvereniging hoen-
ders.
----------------------------------

Daar ga ik inderdaad vanavond een mooi stukje heen 
sturen. Let wel het is hier geen eigen belang, beide niet 
mijn inzendingen!
----------------------------------

Een keuring moet objectief gebeuren zonder enige 
schijn van...
----------------------------------

Twijfel gegrond verklaard. What else is new?
----------------------------------

Wat jij schetst zou ik niet voor het hele keurmeesters-
gilde willen doortrekken.Tot op de dag van vandaag 

heb ik in het “Noorden” dit nog niet mee gemaakt of 
van gehoord. Ik denk dat dit een incident is, of iets voor 
een niet nader genoemde keurmeester. Maar hier keurt 
men toch echt wel consequent en worden er nadien 
geen punten en komma’s meer gezet. Ik zou het advies 
van x opvolgen.
----------------------------------

Ik strijd hier niet voor mijn haan en ik begrijp zeker dat 
niet iedere keurmeester hetzelfde is! Ik ben de laatste 
die iedereen over 1 kam scheert. Maar zoals fokkers 
worden afgestraft met een dis, zou er ook een straf voor 
keurmeesters moeten zijn. Bij dit soort misstanden 
serama keurmeesterschap gewoon afpakken.
----------------------------------

En op verzoek een DIS....

Dit is geen serama volgens de standaard!
----------------------------------

Goh je meent het, maar toch van de fokker die moest 
winnen
----------------------------------

Had in dit geval dan beter een nieuwe kaart kunnen 
schrijven, erg slordig zo en voor de meeste niet te be-
grijpen.
----------------------------------

En uiteraard mijn verzoek werd ingewilligd geef de 
mijne dan ook maar een Dis
 ----------------------------------

Zo hoort het niet........
----------------------------------

Jezus stelletje nakkers. Dat kan echt niet. Die serama 



hen die heeft gewonnen lijkt een bastaard die klein is 
uitgevallen, zal het echt aangeven bij de KLN
----------------------------------

Ik mag en wil mijn overigens goede collega niet afval-
len, maar zulke kaarten kunnen echt niet !
----------------------------------

Wel weer heel bijzonder..... eerst keuren en punten ge-
ven, en dan een Dis. voor het zelfde dier.
----------------------------------

Zou deze keurmeester wel op de bijscholingdag voor 
het keuren van Serama’s geweest zijn. Dan was dit vast 
niet zo gebeurt, of de man of vrouw heeft een black-out 
gehad. Zo moet het in elk geval niet. Zoals ik al eerder 
aan gaf, melding van maken. Het is zo, ik heb het zelf 
ook een aantal keren meegemaakt .
----------------------------------

Dit doet wel afbraak aan de serama.
----------------------------------

Serama en KLN is geen combinatie gebleken gelukkig 
is er een alternatief voor de echte serama.
----------------------------------

Een KLN serama kan ook echt zijn, echter niet zo ex-
treem, maar m.i. zitten er daar niet zo veel op te wach-
ten.......denk ik...
----------------------------------

Soms lijkt een kleine kip bij de kln shows gewoon voor 
serama door te mogen gaan, ook al is het een kruising 
hollandse kriel x chabo of een zijdehoen keer javakriel. 
De Noord en champion show waren hier een mooi 
voorbeeld van. Hoe het niet moet.
----------------------------------

Als iemand mij aan deze kruising kan helpen schrijf ik 
ze in als serama op een komende kln show.
----------------------------------

Ik heb vandaag gezien dat die kunnen winnen. Zal ik is 
vragen of die hen te koop is? Kun je zeker winnen F96
----------------------------------

Als ik ze mag keuren worden de Holl. kriel en Java 
kruisingen flink gestraft, kruisen prima, maar pas bren-
gen als het doel bereikt is......
----------------------------------

Precies helaas is dit vaak niet bekend bij de tt inzen-
ders die pas begonnen zijn met de serama en kopen op 
marktplaats voor € 10 een serama tt waardig staat er 
dan bij. Maar een goede keurmeester hoort dit meteen 
te zien en dan gepast te handelen.
----------------------------------

Keurmeester had beide punten in gedachte maar de 

schrijver moest uitrekenen of hij zou winnen met 20 
punten of 25 punten. Gaat om de 1ste keurkaart de re-
actie keurkaart is zijn frustratie op mijn dier. 
Waarom kijk je dan op een prijslijst? 
----------------------------------

Ik loop ook wel eens de lijst na om achteraf nog even te 
vergelijken, niet om te veranderen. Overigens is dit een 
praktisch probleem bij de Seramakeuring. 
----------------------------------

Bij Serama’s loop je ook eerst langs de kooien en ik 
haal ze ook zelf uit de kooi en dan kijk ik gelijk hoe die 
zich in de kooi laat zien, want zo ziet het publiek hem 
ook!
----------------------------------

De keurmeestersopleiding is/wordt aangepakt. Een goe-
de zaak. Maar het praktisch volgen van een km is on-
der de maat. Een keer een ras gehaald, dan kan iemand 
er een zootje van blijven maken, een van de grootste 
frustraties van de fokkers!!! Wat is er nu in dit digitale 
tijdperk op tegen om de resultaten van bijv. zwarte Wy-
andottes in een databank te stoppen. Die worden over 
een seizoen gemiddeld. En elke keurmeester krijgt zijn 
gemiddelde te zien in vergelijking met het gemiddelde 
van alle collega’s. Dat kun je per ras of per kleurslag 
doen. Zo kan iedere keurmeester zien of hij voor sinter-
klaas speelt of veel te karig is met predikaten. Als een 
keurmeester langer uit de pas blijft lopen dan zou daar 
een correctie op kunnen/moeten volgen. Overigens, in 
het kader van “Lief blijven voor elkaar” worden keu-
ringen door andere keurmeesters wel bekeken, maar 
kritiek wordt niet geuit. In die sfeer is controle van de 
keuringen door een HEP dan ook een farce.
----------------------------------

Voor zover ik weet heeft hij dan ook een klacht inge-
diend bij de KM-vereniging. 
Zal er wel op uitdraaien dat er weer een fokker zijn die-
ren niet meer op een KLN show wil vertonen. 
----------------------------------

De keurmeesters zouden meer kritisch naar elkaar 
moeten zijn in plaats van bang voor elkaar. Als C keur-
meester loop je een grote kans dat je examen mag of 
moet doen bij degene waar je eigenlijk kritiek op hebt, 
en wat doen de meeste dan?

Entente: kom in het geweer! 
RHD5 of K5, een nieuwe variant, is in Austra-
lië vrijgegeven...
Om wilde konijnen uit te roeien heeft Australië na 
myxamatose, RHD(1) en RHD(2) nu K5 vrijgegeven.
--------------------------------------

Zie: What about my pet rabbit? www.pestsmart.org.au/
rhdv-k5-what-about-my-pet.../ en www.pestsmart.org.
au/rhdv-k5-frequently-asked-questions/
Wordt het nu dan tijd dat we stoppen met konijnenvlees 
importeren.
Ben het met je eens, ik denk alleen niet dat dit gaat 
gebeuren. We willen met zijn allen nog steeds het goed-

koopste voedsel op ons bord en dat halen we het liefst 
van ver. Onze eigen konijnen zijn meer huisdier dan 
voedsel...de opvangen zitten niet voor niets zo vol.
Opvang ja bestond niet toen ik begon toen was opvang 
van konijnen een slager en die zat nooit vol.
Het word tijd dat de mens niet zijn macht gebruikt om 
dieren uit te rotten die hij zelf in de vreemde natuur 
heeft uitgezet...
Konijnenvlees is er genoeg te vinden hier en we moe-
ten eens stoppen met het ontwikkelen van ziektes ter-
wijl we ze zelf hebben uitgezet
Nee toch, kunnen we straks weer een enting erbij krij-
gen??

!



Ongelofelijk. Het wordt volgens mij eens tijd om een 
virus te verspreiden die de Australiërs een beetje meer 
verstand geven. Ze hebben dit al 2 keer geprobeerd en 
al 2 keer de halve wereld opgezadeld met hun “oplos-
sing”. Wanneer gaan ze eindelijk eens inzien dat dit 
hun probleem maar tijdelijk oplost en dat ze ook landen 
treffen die er niet me getroffen willen worden. Als wij 
naar Australië gaan wordt je binnenste buiten gekeerd 
omdat ze bang zijn dat er een ziekte het land wordt in-
gebracht, maar zij zetten wel leuk elke konijnenhouder 
over de hele wereld in de problemen en dit al voor de 
3de keer. En ze gaan zorgen dat er geen immuniteit kan 
aangemaakt worden deze keer, elk jaar nog een gemu-
teerde variant van het virus loslaten?
Vergeet myx niet, wordt 4 keer.
Ongelooflijk dit is toch echt .... Wanneer worden ze eens 
wakker. Ik ent me suf inmiddels en wordt hier zo pissig 
van. Dit is inmiddels idd een wereldwijd probleem aan 
het worden. Zij maken virussen en de rest betaalt de ( 
enorme ) prijs. Snap best dat ze de konijnenpopulatie 
onder controle willen houden maar dit is te gek.
Konijnen waren er niet in Australië. Werden er voor de 
jacht uitgezet, maar deden het als konijnen. De vossen 
die daarna ter bestrijding werden uitgezet wilden na 
verloop van tijd wel eens een andere hap en werden 
de tweede plaag. Toen maar de virussen... Een claim 
indienen namens alle fokkers/liefhebbers bij de Austra-
lische ambassade?
Nou ja zeg. Waarom sprayen ze niet iets over het land 
zodat de konijnen tijdelijk voor een jaar ofzo onvrucht-
baar zijn? Te moeilijk zeker. Lekker voor god spelen. 
Experimenteren met virussen en testen op een konijnen 
populatie. Hmmm. What is next.
Dat zelfde middel (om vruchtbaarheid te reduceren) zal 
helaas dan ook effect hebben op alle daar inheemse die-
ren die het nu moeilijk hebben door de konijnen die hun 
vreten op eten.

Dat is net zo met een virus de kans is aanwezig dat deze 
muteert. Het is een risico dat ze nemen.
Wanneer heeft het bemoeien van de mens met de na-
tuur ooit goed uitgepakt? Hebben ze geen idee ofzo hoe 
de virussen effect hebben op de rest van de wereld, of 
boeit het hen niet?
Wat een gerotzooi!
Maar (gelukkig) is het virus nog niet buiten Austra-
lië. En, hoeveel konijnenvlees wordt er geïmporteerd? 
Want dat is het risico natuurlijk. En het vaccin is er al. 
Maar toch te gek voor woorden dat we door bewust uit-
zetten van virussen, onze konijnen tegen weet ik hoe-
veel soorten ziektes moeten enten.
Dat gekloot met virussen is gewoon misdadig.:)
Maar gelukkig hebben ze wel al gekeken of een vac-
cinatie voor konijnen helpt. Als de konijnen resistent 
worden voor de andere ziektes die ze in Australië uit 
gezet hebben (zodat ze telkens iets nieuws moeten ver-
zinnen) en naar hier zijn overkomen waaien, hoe komt 
het dan dat je konijnen hier jaar na jaar voor dezelfde 
ziektes in moet enten die vervolgens toch niet resistent 
worden? Werkt ons immuunsysteem dan zo anders?
Ook honden, katten,... zijn meerdere jaren tot zelfs 
levenslang immuun na inenting. Bij mensen net het-
zelfde. Dus waarom konijnen niet. Na inenting worden 
er antilichamen aangemaakt en het lijkt mij sterk dat 
deze antilichamen ineens verdwijnen na 1 of 2 jaar. Na 
een inenting is het imuunsysteem ingesteld alsof ze de 
ziekte hebben doorgemaakt en na het doormaken van 
myxo en rhd zijn ze ook gewoon immuun (als ze over-
leven natuurlijk). Tenzij er zoals nu een mutatie van het 
virus ontstaat.
Bij mijn weten blijven de resistente dieren leven en die 
vermenigvuldigen weer. Geven restentie door. Geloof 
niet dat wij die gok willen nemen.
Vossen waren hier ook lastig dus hebben ze die uitge-
roeid, nu zijn ze er weer, gezien dat een vos in 15 mi-
nuten tijd 7 muizen op vrat.
Het is ook echt een logica...... een virus ontwikkelen, 
maar ook de vaccin...... geënt konijntje ontsnapt/wordt 
gedumpt en weer een zooi konijnen rijker in het wild.
Mmmm... Als jonkies resistent zouden worden door de 
inenting van hun ouders mag je binnenkort in Australië 
misschien wel helemaal geen konijnen meer houden. 
Tot nu toe zijn ze nog steeds niet uitgeroeid door de 
eerdere virussen......
Gaat het nu straks het hele tentoonstellingsseizoen over 
die konijnen ziektes?
Nee, valt wel mee. Als er shows zijn gaat het daar weer 
over hoop ik.

MyxoRHD1RHD2RHD5



Ik denk toch dat we een verbod op slachtkonijnen moe-
ten gaan invoeren....
Je bedoelt op de invoer daarvan denk ik. Want NL boe-
ren leveren ook!
Ja die leveren te weinig...blijkbaar. Maar een hoop su-
permarkten gaan geen konijn meer verkopen
De meeste NL slachtkonijnen gaan naar België en 
Frankrijk. Waarom wij moeten importeren uit China is 
mij altijd duister geweest. Zal wel iets te maken hebben 
met de prijs.
Is wat anders..... maar laatst een aflevering van KvW 
over kipfilet.... je lacht je dood hoe dit allemaal gaat, zo 
zal het bij konijnenvlees net zo zijn.
Nederland exporteert hele kippen, en importeert weer 
kipfilet van dezelfde kip.
Doe maar gelijk Europees dan..
Maar het is toch wel goed denk ik om te traceren waar 
ONS konijnenvlees naartoe gaat en waar het onze, met 
alle risico’s vandien, vandaan komt toch?
Ik dacht dat dit voor al het vlees gold wat te koop is, 
maar correct me if I’m wrong
Natuurlijk, maar is het dan niet met alle producten die 
ons land binnen komen zo? Kan me ook voorstellen dat 
een konijnenvirus meekomt met bv Angora truien die 
vanuit andere landen ons land binnen komen.
Australië heeft zelf een heel streng beleid voor wat het 
land binnenkomt. Wat eruit gaat interesseert niemand. 
Ieder jaar weer worden er konijnen besmet en uitgezet 
en de rest van de wereld leidt onder de gevolgen, maar 
wie praat daarover?????? Wij zitten met de problemen, 
zou willen dat wij ook zo’n streng beleid hadden over 
wat hier ingevoerd wordt!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!
De remedie om virussen buiten Europa/NL te houden 
zou dezelfde maatregel zijn die Australië hanteert, nl 
een verbod uitvaardigen op de invoer van eiwitproduk-
ten. 
Als je zondagavonds die programma’s bekijkt, meel-
produkten, groente, fruit, vlees, bijna niks mag Austra-
lië binnen komen zo doodsbang zijn ze daarvoor............ 
Het wordt onderhand niet leuk meer om konijnen te 
houden.
Im- en export + vakantiereizen, voor je het weet is er 
een uitbraak ergens in Europa.
Dat land denkt alleen aan hun eigen belangen. Ze kun-
nen beter een soort van anticonceptie gaan ontwikkelen 
waardoor ze niet kunnen voortplanten. We zijn straks 4 
inentingen verder waarvan sommige 2x per jaar. Zullen 
we onze declaraties maar die kant op sturen?
Is al eerder voorgesteld. Helaas valt dit bij de UN (nog) 

niet onder biologische oorlogsvoering, hoewel een 
slimme jurist daar wel eens wat mee zou kunnen.
Hoe kan dat nou goedgekeurd worden. En wij maar en-
ten.. Eigenlijk zouden we ze aan moeten kunnen kla-
gen, dood door schuld..
Are they fucking stupid?!!! Ze maken hun “probleem” 
gewoon ook een probleem voor de rest van de wereld!!!
Nog krommer, zij willen geen ziektens uit Europa....
maar ehhh wij zitten wel met hun zooi straks.
Alle konijnenbonden in Europa zouden zich moeten 
verenigen
Goed idee! Maar waar hebben we de EE dan voor? Kijk 
eens wie daar voor de konijnenfokkers “zitten”!
De Europese bond wordt op de hoogte gesteld, ze gaan 
zich er over buigen, tot nader bericht.
Mooi die kant moeten we op. Gelijke kansen voor ie-
dereen. Wie we nu hebben zetten geen zoden aan de 
dijk.
Ondertussen....Zie FB-pagina: Stop NZ release of Rab-
bit Virus K5 and for a Vaccine to save our Pets

Voor het eerst is in Nederland een dode haas gevonden 
met het type virus RHD(2).
Het dier werd half december dood aangetroffen in het 
werkgebied van de Wildbeheereenheid Aalten, op de 
grens van de gemeenten Aalten en Winterswijk, meldt 
Nature Today. 

RHD(2) nu ook bij hazen...

Kort en krachtig! 
Leden, tenminste degenen die verder kijken dan hun 
neus lang is, zijn niet allemaal gek. KLN betekent niet 
Knielende Liefhebbers Nederland! Werkelijk alles 
loopt mis, complete chaos, het klopt gewoon niet meer. 
Een integer bestuur hoort scheuren te dichten, niet te 
veroorzaken!! Maar het ergste vind ik nog het wegkij-
ken van problemen. Veel leden worden onwetend ge-
houden en beseffen niet hoe ze belazerd worden! 
Als de shows maar doorgaan, dan is alles toch goed?

INGEZONDEN:



Kloont dit “bestuur” zichzelf...?
Door het opvullen van vacatures met vriendjes of die 
te (her)plaatsen lijkt dit bestuur zich uit eigenbelang, 
zonder enige inbreng van de leden, zelf te klonen... 
Daardoor worden oplossingen voor alle ontstane en al-
maar groter wordende problemen gebarricadeerd... 

De DigiShow groeit en groeit!
In januari 2016 startte de DigiShow als volledig onafhankelijk initiatief om 
onze liefhebberij te promoten met de intentie om met iedereen samen te werken. 
Op Kerstavond 2016 ‘ging’ de DigiShow door de 1.200 leden. 
Op Oudejaarsavond waren dat er al meer dan 1.300. 
Vorig weekend ‘ging’ de DigiShow door de 1.400 leden, en groeit verder en verder!
Elke dag melden zich weer nieuwe leden aan! 
DigiShow Film, eind december gestart, had al snel ca. 350 leden. 
DigiShow is inmiddels -hoewel helaas onvoldoende voorbereid- al nageaapt. Daarom zijn de domeinnamen 
digishow.nl, digishowkleindierliefhebbers.nl, digishoweuropa.nl nu geregistreerd en beschermd!
Waarom leveren leden op Facebook kritiek op 
het bestuur van KLN?
Wat een gedoe over en weer, kan een ieder hier niet ge-
woon mee stoppen en allemaal hun eigen kant op gaan?
Heb je je enigszins verdiept in wat er sinds 2014 is ge-
beurd? Fraude, corruptie, mensen zwaar beschadigd, 
een lid dat de rotzooi aan de grote klok hing geroyeerd 
door de bestuursleden die voor de rotzooi verantwoor-
delijk waren, nu een gigantisch financieel gat... 
En de bestuursleden die dit allemaal deden zitten nog 
vrolijk op hun stoel en liegen er op los om hun rol te 
maskeren. Dat is teveel om ‘zomaar’ verder te gaan! 
Corruptie en vriendjespolitiek, maar zeker fraude, mag 
je NOOIT tolereren, want dat verziekt alles. Die rot-
zooi moet eerst grondig worden opgeruimd. Maar ie-
dereen die dat zegt wordt door het bestuur te vuur en te 
zwaard bestreden. Deze mensen beseffen niet dat ze de 
hele hobby het moeras inslepen.
Ik lees het een en ander mee, maar nee, uiteraard weet 
ik niet wat er allemaal diepgaand gebeurd is onderling.
Ik merk alleen dat er op veel facebookpagina’s dit soort 
vetes worden besproken en ik als buitenstaander ben 
dan van mening dat dit soort dingen juist niet op zulke 
pagina’s horen maar kan er uiteraard naast zitten.
Waarom vinden jullie dat alles zo openbaar over en 
weer geschoffeld moet worden? Ik begrijp wel dat als 
je iets aan het licht wil brengen dat je dat openlijk doet 
maar dit duurt al een behoorlijke tijd.

Onkunde en gebrek aan kennis bij het bestuur komen 
ongenadig aan het licht! If you cant stand the heat, stay 
out of the kitchen. Vetes zijn het bepaald niet. Dat deze 
affaire langer duurt komt omdat het bestuur de hakken 
in het zand heeft gezet en geen enkele kritiek duldt, en al 
helemaal niet op hun eigen egootjes, lees hun onkunde. 
Daardoor suddert het door, en hoopt het bestuur dat het 
overwaait en zij buiten schot blijven. Openbaar betekent, 
dat zonder censuur(!) dingen openbaar gemaakt kunnen 
worden zonder dat viezerikjes dat kunnen tegenhouden. 
De schadeveroorzakers zitten er nog steeds, de schade 
wordt steeds groter, en de leden worden onwetend ge-
houden. De verantwoordelijke bestuurders weigeren te 
communiceren, waardoor eea wellicht nog wat gladge-
streken zou kunnen worden (behalve de fraude en cor-
ruptie!). De kans dat deze situatie uitloopt op de te-
loorgang van de hobby in NL of op een afsplitsing is 
in korte tijd door het gedrag van deze egootjes met 
eigen belangen denk ik levensgroot geworden. Echter 
is er inmiddels dat fokkersplatform wat kritisch en hard 
alles publiceert. Dat past de viezerikjes uiteraard niet. 
Het wegkijken is hetzelfde als WOII: ach, we zijn al een 
paar jaar bezet, waar maak je je nou nog druk om, we 
moeten vooruit kijken. Absurd? Nee, een zeer scherpe 
vergelijking zoals die ook al ergens anders is geplaatst. 
(In Nieuwsbulletin 2016 - 6 is precies uitgelegd wat Fok-
kersPlatform wil. Van het bestuur van KLN kwam taal 
noch teken. Wij willen nog steeds samenwerken, mits... 
maar gaan wél op de ingeslagen weg verder! FP).

De huidige “elite” ervaart haar “macht” als onaantast-
baar, waardoor ze hun ‘gelijk’ vanzelfsprekend vinden.
(De nieuwe secretaris moet zich nog bewijzen en krijgt 
in de huidige situatie eerlijkheidshalve volledig het 
voordeel van de twijfel...)



directe democratie en transparantie!

Het HB
- had adequaat op signalen van haar leden met betrek - 
 king tot RHD(2) kunnen anticiperen
- had de RHD(2)-problematiek op tijd en actief in kaart  
 kunnen brengen 
- had eerder kunnen overleggen met de UvU, vaccinfa - 
 brikanten danwel DA-organisatie(s) met betrek- 
 king tot RHD(2)
- had in het afgelopen jaar met betrekking tot RHD(2)  
 informatie bij haar leden in kunnen winnen wat  
 de wensen waren
- had met betrekking tot RHD(2) eerder besluiten kun- 
 nen nemen en beleid kunnen ontwikkelen 

(Dit is, hoewel te laat, sinds 5 augustus in uitvoering)

Maar er is nog veel meer te doen voor het HB...
Een ‘to do’-lijstje voor het HB met items in 
willekeurige volgorde. Het HB kan/moet:
- door inventarisering op de voet volgen hoe groot de schade 
 is doordat fokkers stoppen of minder inzenden door 
 het moeten enten tegen RHD(2)

Hoe groener... hoe beter!

- haar financiën op orde brengen
- de leden over 2015 en voor 2016 en 2017 financieel trans- 
 parant uitsluitsel geven over baten en vooral lasten

- een digitale standaard ontwikkelen/laten ontwikkelen
- onderzoeken of een digitale versie van Kleindier Magazine 
 haalbaar is
- een digitaal tatoeëersysteem ontwikkelen/laten ontwikkelen
- de reglementen op orde brengen
- ervoor zorgen dat er een onafhankelijke commissie Geschillen en 
 Juridische Zaken gaat functioneren

- NKP BV onder scherpe controle brengen
- een onafhankelijk nderzoek toelaten naar fraude en corruptie 
 bij NKP BV vanaf 2011
- de leden een exploitatie-overzicht van BoerenVee geven
- een onafhankelijk onderzoek toelaten naar de handel en wandel 
 van het HB vanaf 2011
- de lopende fraudezaak (NKB) na ca. 10 jaar eens met een voor   
 de leden positief financieel resultaat afsluiten
- de eisen in de hoenderstandaard met genetische mogelijkheden   
 in overeenstemming brengen
- een professioneel extern gericht PR-beleid gaan voeren
- de (snelheid van de) communicatie naar de leden beter 
 ontwikkelen
- de FB pagina Kleindierplaza op orde brengen en onderhouden
- stoppen met censuur in Kleindier Magazine
- stoppen met censuur op de website van KLN
- meer energie in de poging tot fusie met de NBS steken
- door de ALV aangenomen voorstellen die in strijd zijn met de   
 statuten herroepen
- de organisatie(schijven)structuur in het kader van meer directe 
 democratie her-ijken
- het stemgedrag van de afgevaardigden in de ALV per vereniging 
 publiceren
- voor vacatures in het HB open sollicitatieprocedures instellen
- HB-leden per jaar ‘afrekenen’ op de resultaten van hun  
 functioneren
- onderzoeken of een ‘ambtelijk secretaris’ een haalbare optie is

Voorlopig moeten we er nog van uitgaan dat door de bezetting 
het HB haar taak qua kennis en kunde (nog) niet aankan. 

 houdt in het belang van alle fokkers en lief-
hebbers kritisch een vinger aan de pols, in de verwachting dat 
deze lijst binnen korte tijd helemaal ‘groen’ zal zijn geworden.Met elkaar naar

- de ICT op orde (laten) brengen
- een digitale nieuwsbrief voor de leden ontwikkelen/laten  
 ontwikkelen

(Inzake vogelgriep informeert KLN op haar website sinds 22 november de leden. 
Daardoor is sinds Nieuwsbulletin 2016 - 4 van 7 augustus één punt groen geworden) 


